
Møte i Studentparlamentet i Østfold  

Møtedato: 19.Januar 2023. Kl. 15:15 

Møtested: N-304, Campus Fredrikstad  

 

Til stede med stemmerett: 

Nathalie Lunde (HVO) 

Erle Malde Frøyland (HVO) 

Alexandra Thomsen (HVO) 

Lars Solberg (LUSP) 

Marita Stivang (LUSP) 

Madeleine Rasmussen (LUSP) 

Astrit Qerimi (IIØ) 

Erik Habberstad (IIØ) 

Christiane T. Krogfoss (IIØ) 

 

Til stede uten stemmerett: 

Studentleder Naomi Lunner (AU) 

Ina Adele Fiskerstrand (AU) 

Kristine Ruud (AU)  

 

Lars-Petter Jelsness-Jørgensen (til stede i egen orienteringssak) 

Anette Veberg Dahl (til stede i egen orienteringssak) 

Inger-Synnøve Johansen (observatør) 

Dimitrios R. Maranos (observatør) 

Tina Marie Skarstrøm (observatør) 

Sarah Emilie Andersen (observatør) 

 

Ina Adele Fiskerstrand (ordstyrer) 

Mari Gløckner Giil (sekretær, vikar for organisasjonskonsulent) 



 

Saksnr: 1-23 

VEDTAK: INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL  

A) Godkjenning av innkallinger 

Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes. 

Godkjent  

B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til eventuelt. 

Forslag til vedtak: Saksliste med timeplan godkjennes, med eventuelle tillegg og endringer. 

1. Eventueltsak fra IIØ: Sak om parkering Halden 

2. Eventueltsak fra LUSP: Kollektivtilbud Halden – Sarpsborg 

3. Endringsforslag fra LUSP: Sak 4.23: endring vedtakssak. Ta inn alternativ:  

c) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter til og med 30.6.2023 

Sak 3.23: Sak: Årshjul 

 

Saknummer framkommer feil i innkallingen. Saksnummer er endret til rette i protokoll.  

Saksliste godkjent med endringer. 

 

C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte. 

Protokoll fra forrige møte ligger vedlagt. 

Forslag til vedtak: Protokoll vedtas 

Godkjent  

 

Saksnr: 2-23  

VEDTAK: VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Forslag til vedtak:  

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er Sarah Naomi Lunner og Ina Adele Fiskerstrand  

som ordstyrer.  

Godkjent  

  

Saksnr: 3- 23  

ORIENTERING: ORIENTERINGER  

A) Arbeidsutvalget: 



Studentleder: 

Jeg har vært sykemeldt mellom 16 desember til 3.januar. 

Møtevirksomhet: 

AU  

Regnskapsavslutning for 2022 

Avspark-planlegging og gjennomføring av dette 

Bemannet begge kontorene 

Organisatorisk arbeid – som f.eks. oppdatering av nettsider, oppdatering av  

dokumenter etc. 

Åpning av studentkvartalet 

Møte i attraktiv studentby-forumet 

Ønske til videre møter. Rådene printer ut sakslister selv ti lvidere møter.  

Nestleder: 

UKÆ 

LMU 

Møtevirksomhet  

Rapport 

Åpning av Studenthjørnet 

Handlet  

Velferd- og læringsmiljøansvarlig: 

Endring vil komme når det gjelder tittel på funksjonen 

• Møtevirksomhet med AU 

• Klargjøring av kontor i Fredrikstad 

• Handle inn til avspark 

• Planlegging og gjennomføring av Avspark 

• AU-møte frem mot parlamentsmøtet 

• Planlegging av markedsføring på sosiale medier – med publisering 

• Åpning av Studentkvartal 

• Rapport skriving 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig: 

• Avspark 



• Åpne studentkvartal 

• Rapport 

• UKÆ 

• AU Møte 

• Div. mindre administrative oppgaver 

 

B) Studentrådene orienterer  

• LUSP 

Fakultetsstyreseminar med ledelser 

Rådsmøte nye medlemmer 

Budsjett, fordelt oppgaver innad i råd 

Tillitsvalglister laget 

Kontortid avtale på plass 

Møte med programledere i morgen 

• IIØ 

Kalt inn til tillitsvalgtmøter 

Sortert teams 

Nestleder tar plass i noen møter for leder 

Ledermøte fakultetet 

Kontortid satt opp Halden/Fredrikstad 

Hjertesaker på plass 

• HVO 

Datoer for møter og tillitsvalgtmøter, samt innkallelser på plass 

Kontortid på plass 

Budsjett nesten på plass  

C) Organisasjonskonsulent 

Vært med på Avspark – flott gjennomført! Økonomigjennomganger og åpning av Studentkvartalet. 

D) Fadderstyret orienterer.  

E) Studentsamskipnaden orienterer 

Arbeid rundt sertifisering/godkjenning som miljøfyrtårn 

Samarbeidsmøte bærekraftig utvikling  



Ikke styremøte – men komme i starten av februar 

F) Høgskolestyrerepresentanter orienterer 

Ikke til stede 

G) Studentsamfunnene orienterer  

FSS: Vanlige aktiviteter i gang – onsdag og lørdag. Gratisfest kommende lørdag.  

HSS: Ikke til stede 

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer.  

I) Ledelsen orienterer. 

Rektor Lars-Petter Jelsness-Jørgensen og prorektor for utdanning Anette Veberg Dahl presenterer 

organisasjon og direktørene ved HiØ. Rektor takk for at studentene i salen har stilt til valg! Viktig at 

dere også melder dere til fakultetstyrene.  

Om økonomien til HiØ. Det vil bli strammere økonomiske tider, i tråd med verdenssituasjonen. 

Budsjettet er økt, men likevel ned 40 millioner siden i fjor. Mye pga. energikostnader. Grønn 

omstilling. 

Framover: følg med på stortingsmeldinger. Utsynsmeldingen – hva slags kompetanse trengs 

framover. Endring i opptakskravene kan komme. Viktig!  

To kvoter kan erstattes av svensk modell – høgskoleprøve. Dette bør diskuteres. Realfagene vil ikke 

lenger gi tilleggspoeng m.m.  

Innføres studieavgift for studenter utenfor EØS og EU. Kan medføre at studier legges ned og/eller 

endres. Rammer særlig teknologifagene.  

Bli med i de store prosessene framover. Campusutvikling viktig! Vi skal i gang med stor utredning 

angående byggene. Store summer krever gode prosesser.  

Nytt område H2 – fint!  

Studie og læringsmiljø – strategisk plan og tverrfaglighet på tvers av campus. 

Attraktive studentbyer – vær aktive her. Hvordan kan byene bidra til attraktive studentliv? Transport 

mellom studiesteder bla. Rabatter i enkelte strekninger der studenter bor.  

Viktig med innspill framover. Ønsker å diskutere framover. Møtedatoer rådsfrokoster kommer. 

J) Fagskolen orienterer 

Ikke til stede 

K) Broen studentavis orienterer 

Ikke til stede 

L) Andre 

Ikke respons fra Broen. Mulig ingen representanter nå. Sjekkes ut til neste gang.  

 



Saksnr: 4-23  

VEDTAK Valgkomite 

På bakgrunn av kort tid til å velge inn studentrepresentanter til styrer og utvalg, må  

valgkomite velges inn innen januar. Arbeidsutvalget ønsker at flere medlemmer enn kun  

studentrådene skal vurdere å stille til valgkomité innen parlamentsmøtet, eller på  

parlamentsmøtet. 

Arbeidsutvalget har registrert tre mulige kandidater til valgkomiteen, men trenger to til for en  

fulltallig komité. Arbeidsutvalget ber om fullmakt til å velge inn representanter, for å sikre  

vedtaksdyktighet og fylle valgkomiteen fortest mulig.  

 

Vedtak i innkalling:  

A) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter 

B) Arbeidsutvalget får ikke fullmakt til å velge inn representanter 

 

LUSP: forslag om å innføre alternativ  

C) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter fram til og med 30.6.2023.  

Forslag til vedtak blir da:  

 

A) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter  

B) Arbeidsutvalget får ikke fullmakt til å velge inn representanter 

C) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter fram til og med 30.6.2023 

     Enstemmig vedtatt  

 

Saksnr: 5-23  

VEDTAK: Prinsipprogram 

Prinsipprogrammet har tidligere blitt kalt Arbeidsplan. På bakgrunn av papirets art og likhet til NSOs 

prinsipprogram, har Arbeidsutvalget endret tittel og deler av dokumentet. Dette er for å forenkle 

forståelsen av hva dokumentet innebærer. Arbeidsutvalget har utformet et prinsipprogram ut ifra 

det tidligere dokumentet, Arbeidsplan. Arbeidsutvalget trenger at studentrådene kommer med 

innspill på dokumentet. Dette innebærer ordlyd, utforming av dokument og eventuelle innspill på 

hva som skal fjernes eller legges til.  

Endringsforslag:  

Endringene skrives direkte inn i dokumentet på storskjerm i møtet.  



Forslag til vedtak: 

A) Prinsipprogrammet til studentparlamentet vedtas 1/9 

B) Prinsipprogrammet vedtas med endringer 8/9 

C) Prinsipprogrammet vedtas ikke 

 

Saksnr: 6-23 

ORIENTERING Studieseminar 

Torsdag 9.februar 09:00-14:00 er det tid for Studentparlamentets årlige Studieseminar. Dette  

blir i Aud Max, lunsj vil bli servert og alle er invitert. Vi får besøk av Dag Otto Lauritzen og  

Ashkan Mazari. Det forventes at Studentparlamentet bistår ved å promotere dette. Påmelding gjøres 

her:  

https://nettskjema.no/a/308593 Del lenken med fakultetene deres og på de ulike plattformene.  

 

AU sjekker opp om vi skal åpne opp for overbooking i frykt for at ikke alle møter.  

 

Saksnr: 7-23  

ORIENTERING SAIH 

Studentenes og Akademikernes Internasjonale Hjelpefond (SAIH) inviterer til vintersamling 17. - 19. 

februar i Kongsberg. Påmeldingsfristen er 27. januar, og vi kan sende to representanter på samlingen.   

Ta kontakt med Studentleder dersom du er interessert i å delta. Førstemann til mølla!  

Turen er gratis å delta på. Andre studenter utenfor SpiØ 

Observatører ønsker å tale 

Forslag til vedtak i saken: 

Observatører har talerett under denne saken: 9/9 stemmer for.  

Observatør ønsker å delta – sender e-post til studentleder så raskt som mulig.  

 

Saksnr: 8-23  

VEDTAK: Årshjul (vises på skjerm i møtet)  

Ønsker innspill på ting som skal legges til eller ts ut. Endringer på strukturen/oppsettet, tas for seg.  

Årshjulet skal årlig revideres, ut ifra arrangementer og møter som gjelder parlamentet og 

studentmassen. Årshjulet er revidert av arbeidsutvalget, det er nødvendig med innspill fra 

studentrådene om eventuelle mangler på årshjul. Dette årshjulet skal inneholde rådsmøter, 

https://nettskjema.no/a/308593


tillitsvalgtmøter, arbeidsutvalgsmøter, studentparlamentsmøter og andre arrangementer som er 

fastsatt av studentparlamentet.  

Kakedager kan føres inn ved senere anledning. Datoer for høst 2023 er ikke satt inn alle steder siden 

det foreligger et nytt AU etter sommeren 2023.  

Forslag: inn med Pride-markering Fredrikstad og Halden i august.   

Angående struktur:  

Rangere etter dato eller etter fast standard – mal lik for hver måned.  

Hva, hvem og når er med. Forslag om å ta med egen kolonne for HVOR.  

Rådene tar fem minutter til diskusjon seg imellom angående eventuelle aktiviteter som bør inn.  

Forslag fra IIØ:  

1. «Stress free day» i eksamensperioden i mai/juni.  

Forslag: gjøre dette tiltaket i samarbeid med SIØ.  

Forslag LUSP:  

1. «Sexuke»/ i april    tas med i årshjul (via avstemming) 

2. Kvinnedagsmarkering i forb. med 8. mars tas med i årshjul (via avstemming 

3. 17. maifeiring –     tas ikke med i årshjul (via avstemming)  

 

Forslag til vedtak:  

A) Årshjulet vedtas     

B) Årshjulet vedtas ikke 

C) Årshjulet for vårsemesteret 2023 vedtas med endringer  9/9 

 

Saksnr: 9-23  

ORIENTERING: NSO landsmøte 

Norsk studentorganisasjon holder et årlig landsmøte, i Tønsberg. Årets landsmøte foregår 14-16 

april. SpiØ skal sende en delegasjon på minst fem studenter. Alle studenter ved HiØ kan stille til 

denne delegasjonen. Arbeidsutvalget orienterer om rekruttering til landsmøtet. Ønskelig at alle 

rådene deler informasjonen til alle studenter ved høgskolen.  

Delegasjonen skal velges inn på Studentparlamentmøte den 16. februar. Møtet inneholder kun 

denne saken og vil bli digitalt.  

 

Saksnr: 10-23  

ORIENTERING Økonomireglement  



Studentparlamentet og studentrådene har egen økonomi, og derfor er det behov for informasjon slik 

at alle er innforstått med reglementet. Arbeidsutvalget vil gå igjennom økonomireglementet til 

studentdemokratiet. Arbeidsutvalget orienterer om økonomireglementet.  

Studentleder informerer fra reglementet.  

Husk navn på møter der under 15 deltar ved refusjon. 

Sett dere godt inn i reglene for refusjon! Husk kvitteringer. 

Tips ved bestilling av mat – gi beskjed om at dere trenger kvittering ved bestilling.  

Mat til rådsmøter: må tas fra rådsbudsjett 

 

EVENTUELT 

 

1. Eventueltsak fra IIØ: Sak om parkeringsvakt ved campus Halden 

Forslag ved rådsmøte IIØ. På nettsiden til HiØ står det noe om parkeringsbot ved feilparkering. Ønske 

om parkeringsvakt for å holde orden.  

Det er blitt gitt bøter til bilister som har stått med hjul på gangveien. 

Forskjell på p-plassene på campus. I Fredrikstad er p-plassen kommunal, ikke i Halden.  

Studentleder tar med seg dette videre.  

2. Eventueltsak fra LUSP: Kollektivtilbud Halden – Sarpsborg 

Forslag fra rådsmøte. Studenter rekker ikke kollektivtilbud etter forelesninger m.m. Saken er tatt opp 

tidligere, uten at dette har blitt bedre.  

Studentleder jobber i ulike forum der dette er tema og tar dette videre.  

Oslo/Akershus har ordninger for kollektivtransport som man kan se til for inspirasjon.  

Mulighet for å se på samkjøringsordninger? 

Kollektivtrafikksaken følges opp videre.  

 

Saksnr: 11-23  

DISKUSJON: MØTEEVALUERING 

For å evaluere møtene i Studentparlamentet ønsker Arbeidsutvalget at det gjennomføres  

møteevaluering.  

Innspill: 

Fint førstemøte, bra start, veldig gøy, bra med litt diskusjon i dette møtet, fint med 

«summeminutter» som innvilges i saker, forslag om at forslagene som er sendt inn, skrives inn i 

dokumentet på forhånd, gode diskusjoner, fint med nye medlemmer, husk å spørre underveis – husk 

at dere er nye i dette.  



 

Møtet slutt 18.25.  

 

  

 

 


